
Saksprotokoll  30.04.2020 - fylkesutvalet 
 
Silja Ekeland Bjrøkly (H) sette fram slikt forslag: 
 
«Alternativ: 
 
Fylkestinget vedtek at reduksjonen i bompengetakstane som følgje av bompengeavtalen skal gis 
som utviding av timesregelen.» 
 
Knut Inge Andersen (FNB) sette fram slikt forslag:  
 

 «Alternativ: 
 
Fylkesutvalet syner til, og står på, tidlegare vedtak i saka.» 

 
Avrøysting 
Bjørkly sitt forslag fekk 3 røyster (H) og fall. 
Andersen sitt forslag fekk 4 røyster (FNB, Frp) og fall. 
Innstillinga fekk 10 røyster (A, Sp, MDG, SV, KrF, V) og vart vedteke som innstilling til fylkestinget. 
 
Innstilling til fylkestinget 
Fylkestinget sluttar seg til vedtak i Bergen bystyre om at kutt i takstane som følgje av 
bompengeforliket skal gå til å redusera takstane for nullutsleppskøyretøy.  
 


